***Військова частина А7011***

**«ЗАТВЕРДЖЕНО»**

Протокол Уповноваженої особи

Військової частини А7011

КЕП О. Шинькарук

**10.04.2024 №14**

**ТЕНДЕРНА ДОКУМЕНТАЦІЯ**

по процедурі **ВІДКРИТІ ТОРГИ (з особливостями)**

на закупівлю **ТОВАРІВ (2210)**

**Закупівля пасивного мережевого обладнання до структурованої кабельної системи військової частини А7011**

**(м. Київ, вул. Квітки Цісик,60, військове містечко №209)**

**ДК 021:2015: «32420000-3 Мережеве обладнання»**

**( Пасивне мережеве обладнання)**

м. Київ *–* 2024 рік

**Зміст**

**тендерної документації**

|  |  |
| --- | --- |
| Розділ 1. Загальні положення | 1.1. Терміни, які вживаються в тендерній документації |
| 1.2. Інформація про замовника торгів |
| 1.3. Процедура закупівлі |
| 1.4. Інформація про предмет закупівлі |
| 1.5. Недискримінація учасників |
| 1.6. Інформація про валюту, у якій повинно бути розраховано та зазначено ціну тендерної пропозиції |
| 1.7. Інформація про мову (мови), якою (якими) повинно бути складено тендерні пропозиції |
| Розділ 2. Порядок унесення змін та надання роз`яснень до тендерної документації | 2.1. Процедура надання роз'яснень щодо тендерної документації |
| 2.2. Унеснення змін до тендерної документації |
| Розділ 3. Інструкція з підготовки тендерної пропозиції | 3.1. Зміст і спосіб подання тендерної пропозиції |
| 3.2. Забезпечення тендерної пропозиції |
| 3.3. Умови повернення чи неповернення забезпечення тендерної пропозиції |
| 3.4. Строк дії тендерної пропозиції, протягом якого тендерні пропозиції є дійсними |
| 3.5. Кваліфікаційні критерії відповідно до статті 16 Закону, підстави, встановлені пунктом 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами), та інформація про спосіб підтвердження відповідності учасників установленим критеріям і вимогам згідно із законодавством. Для об’єднання учасників замовником зазначаються умови щодо надання інформації та способу підтвердження відповідності таких учасників установленим кваліфікаційним критеріям та підставам, встановленим пунктом 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами). |
| 3.6. Інформація про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі, у тому числі відповідна технічна специфікація (у разі потреби - плани, креслення, малюнки чи опис предмета закупівлі) |
| 3.7. Інформація про маркування, протоколи випробувань або сертифікати, що підтверджують відповідність предмета закупівлі встановленим замовником вимогам (у разі потреби) |
| 3.8. Інформація про субпідрядника/співвиконавця (у випадку закупівлі робіт чи послуг) |
| 3.9. Унесення змін або відкликання тендерної пропозиції учасником |
| Розділ 4. Подання та розкриття тендерної пропозиції | 4.1. Кінцевий строк подання тендерної пропозиції |
| 4.2. Дата та час розкриття тендерної пропозиції |
| Розділ 5. Оцінка тендерної пропозиції | 5.1. Перелік критеріїв та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги критерію |
| 5.2. Опис та приклади формальних (несуттєвих) помилок, допущення яких учасниками не призведе до відхилення їх тендерних пропозицій. |
| 5.3. Інша інформація |
| 5.4. Відхилення тендерних пропозицій |
| Розділ 6. Результати тендеру та укладання договору про закупівлю | 6.1. Відміна замовником тендеру чи визнання їх таким, що не відбувся |
| 6.2. Строк укладання договору |
| 6.3. Проект договору про закупівлю |
| 6.4. Істотні умови, що обов'язково включаються до договору про закупівлю |
| 6.5. Дії замовника при відмові переможця торгів підписати договір про закупівлю |
| 6.6. Забезпечення виконання договору про закупівлю |

|  |  |
| --- | --- |
| **Розділ 1. Загальні положення** | |
| **1.1. Терміни, які вживаються в тендерній документації** | Тендерну документацію розроблено відповідно до вимог [Закону](http://zakon0.rada.gov.ua/laws/show/2289-17) України «Про публічні закупівлі» (далі - Закон) з урахуванням особливостей відповідно по Постанови КМУ від 12 жовтня 2022 року № 1178. Терміни вживаються у значенні, наведеному в Законі. |
| **1.2. Інформація про замовника торгів:** |  |
| Повне найменування: | Військова частина А7011 |
| Місце знаходження: | 22800, Україна, Вінницька область, м. Немирів |
| посадова особа замовника, уповноважена здійснювати зв'язок з учасниками: | тел. (073-890-27-54) Олександр Шинькарук  E-mail: Logistics\_a7011@post.mil.gov.ua |
| **1.3. Процедура закупівлі** | Відкриті торги з особливостями |
| **1.4. Інформація про предмет закупівлі** |  |
| назва предмета закупівлі: | Закупівля пасивного мережевого обладнання до структурованої кабельної системи військової частини А7011 (м. Київ, вул. Квітки Цісик,60, військове містечко №209) ДК 021:2015: «32420000-3 Мережеве обладнання» (Пасивне мережеве обладнання). |
| Опис окремої частини (частин) предмета закупівлі (лота), щодо якої можуть бути подані тендерні пропозиції | Учасники подають за предметом закупівлі вцілому.  Окремих частин (лотів) предмета закупівлі не передбачено. |
| місце, кількість, обсяг поставки товарів (надання послуг, виконання робіт) | 04075, Україна, м. Київ, вул. Квітки Цісик,60, військове містечко №209.  *Більш детальна інформація вказана у Додатку №2 до тендерної документації.* |
| строк поставки товарів (надання послуг, виконання робіт) | до 30 травня 2024 року включно. |
| **1.5.Недискримінація учасників** | Учасники (резиденти та нерезиденти) всіх форм власності та організаційно-правових форм беруть участь у процедурах закупівель на рівних умовах. Замовники забезпечують вільний доступ усіх учасників до інформації про закупівлю, передбаченої цим Законом. |
| **1.6. Інформація про валюту, у якій повинно бути розраховано та зазначено ціну тендерної пропозиції** | Валютою тендерної пропозиції є національна валюта України - гривня.  У разі, якщо Учасником процедури закупівлі є нерезидент, замовник має право встановити, що такий Учасник може зазначити ціну тендерної пропозиції у “євро” або “доларах США”. При розкритті тендерних пропозицій ціна такої тендерної пропозиції перераховується у гривні за офіційним курсом до “євро” або до “долару США”, установленим Національним банком України на дату розкриття тендерних пропозицій, про що зазначається у протоколі розкриття тендерних пропозицій.  Перерахунок здійснюється за формулою:  Цп = Цпє/д помножити на Кнбу, де:  Цп – ціна пропозиції, що обраховується;  Цпє/д – ціна пропозиції у “євро” або “доларах США”;  Кнбу – офіційний курс гривні до “євро” або до “долару США”, встановлений Національним банком України на дату розкриття тендерних пропозицій. |
| **1.7. Інформація про мову (мови), якою (якими) повинно бути складено тендерні пропозиції** | Під час проведення процедур закупівель усі документи, що готуються замовником, викладаються українською мовою.  Під час проведення процедури закупівлі усі документи, що мають відношення до тендерної пропозиції та складаються безпосередньо учасником, викладаються українською мовою.  У разі надання інших документів складених мовою іншою ніж українська мова або російська мова, такі документи повинні супроводжуватися перекладом українською мовою, переклад (або справжність підпису перекладача) - засвідчений нотаріально або легалізований у встановленому законодавством України порядку. Тексти повинні бути автентичними, визначальним є текст, викладений українською мовою. |
| **Розділ 2. Порядок унесення змін та надання роз`яснень до тендерної документації** | |
| **2.1. Процедура надання роз'яснень щодо тендерної документації** | Фізична/юридична особа має право не пізніше ніж за три дні до закінчення строку подання тендерної пропозиції звернутися через електронну систему закупівель до замовника за роз’ясненнями щодо тендерної документації та/або звернутися до замовника з вимогою щодо усунення порушення під час проведення тендеру. Усі звернення за роз’ясненнями та звернення щодо усунення порушення автоматично оприлюднюються в електронній системі закупівель без ідентифікації особи, яка звернулася до замовника. Замовник повинен протягом трьох робочих днів з дня їх оприлюднення надати роз’яснення на звернення шляхом оприлюднення його в електронній системі закупівель.  У разі несвоєчасного надання замовником роз’яснень щодо змісту тендерної документації електронна система закупівель автоматично зупиняє перебіг тендеру.  Для поновлення перебігу відкритих торгів замовник повинен розмістити роз’яснення щодо змісту тендерної документації в електронній системі закупівель з одночасним продовженням строку подання тендерних пропозицій не менше як на чотири дні. |
| **2.2. Унеснення змін до тендерної документації** | Замовник має право з власної ініціативи або у разі усунення порушень вимог законодавства у сфері публічних закупівель, викладених у висновку органу державного фінансового контролю відповідно до статті 8 Закону, або за результатами звернень, або на підставі рішення органу оскарження внести зміни до тендерної документації. У разі внесення змін до тендерної документації строк для подання тендерних пропозицій продовжується замовником в електронній системі закупівель таким чином, щоб з моменту внесення змін до тендерної документації до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій залишалося не менше чотирьох днів.  Зміни, що вносяться замовником до тендерної документації, розміщуються та відображаються в електронній системі закупівель у вигляді нової редакції тендерної документації додатково до початкової редакції тендерної документації. Замовник разом із змінами до тендерної документації в окремому документі оприлюднює перелік змін, що вносяться. Зміни до тендерної документації у машино зчитувальному форматі розміщуються в електронній системі закупівель протягом одного дня з дати прийняття рішення про їх внесення. |
| **Розділ 3. Інструкція з підготовки тендерної пропозиції** | |
| **3.1. Зміст і спосіб подання тендерної пропозиції** | Тендерна пропозиція подається в електронному вигляді через електронну систему закупівель шляхом заповнення електронних форм з окремими полями, де зазначається інформація про ціну, інформація від учасника процедури закупівлі про його відповідність кваліфікаційним критеріям, наявність/відсутність підстав, установлених у пункті 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами) і в цій тендерній документації, та шляхом завантаження необхідних документів, що вимагаються замовником у цій тендерній документації, а саме:  - інформації, що підтверджують відповідність учасника кваліфікаційним критеріям (якщо Замовником застосовані до учасників процедури закупівлі [кваліфікаційні](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%9A%D0%B2%D0%B0%D0%BB%D1%96%D1%84%D1%96%D0%BA%D0%B0%D1%86%D1%96%D0%B9%D0%BD%D1%96#w1_2) критерії, визначені [статтею 16](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1250) Закону);  - інформації щодо відповідності учасника вимогам, визначеним у пункті 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами);  - інформації про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі, а саме технічну специфікацію, що повинна складатись з документів, зазначених у Додатку 2 цієї документації;  - документів, що підтверджують повноваження відповідної особи або представника учасника процедури закупівлі щодо підпису документів тендерної пропозиції;  - інших документів, необхідність подання яких у складі тендерної пропозиції передбачена умовами цієї документації.  Кожен учасник має право подати тільки одну тендерну пропозицію.  Всі визначені цією тендерною документацією документи тендерної пропозиції завантажуються в електронну систему закупівель у вигляді скан-копій придатних для машинозчитування (файли з розширенням «..pdf.», «..jpeg.», тощо), зміст та вигляд яких повинен відповідати оригіналам відповідних документів, згідно яких виготовляються такі скан-копії. Документи, що складаються учасником, повинні бути оформлені належним чином у відповідності до вимог чинного законодавства в частині дотримання письмової форми документу, складеного суб’єктом господарювання, в тому числі за власноручним підписом учасника/уповноваженої особи учасника. Вимога щодо засвідчення того чи іншого документу тендерної пропозиції власноручним підписом учасника/уповноваженої не застосовується до документів (матеріалів та інформації), що подаються у складі тендерної пропозиції, якщо такі документи (матеріали та інформація) надані учасником у формі електронного документа через електронну систему закупівель із накладанням кваліфікованого електронного підпису на кожен з таких документів (матеріал чи інформацію).  Повноваження щодо підпису документів тендерної пропозиції уповноваженої особи учасника процедури закупівлі підтверджується: для посадових (службових) осіб учасника, які уповноважені підписувати документи пропозиції та вчиняти інші юридично значущі дії від імені учасника на підставі положень установчих документів – розпорядчий документ про призначення (обрання) на посаду відповідної особи (наказ про призначення та/ або протокол зборів засновників, тощо); для осіб, що уповноважені представляти інтереси учасника під час проведення процедури закупівлі, та які не входять до кола осіб, які представляють інтереси учасника без довіреності – довіреність, оформлена у відповідності до вимог чинного законодавства, із зазначенням повноважень повіреного, разом з документами, що у відповідності до цього пункту підтверджують повноваження посадової (службової) особи учасника, що підписала від імені учасника вказану довіреність.  У разі якщо тендерна пропозиція подається об'єднанням учасників, до неї обов'язково включається документ про створення такого об'єднання.  Документи, що не передбачені законодавством для учасників - юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб - підприємців, не подаються ними у складі тендерної пропозиції. Відсутність документів, що не передбачені законодавством для учасників - юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб - підприємців, у складі тендерної пропозиції, не може бути підставою для її відхилення замовником.  Ціною тендерної пропозиції вважається сума, зазначена учасником у його тендерній пропозиції як загальна сума, за яку він погоджується виконати умови закупівлі згідно вимог замовника, в тому числі з урахуванням технічних, якісних та кількісних характеристик предмету закупівлі, всіх умов виконання договору, та з урахуванням сум належних податків та зборів, що мають бути сплачені учасником |
| **3.2. Забезпечення тендерної пропозиції** | Не вимагається |
| **3.3. Умови повернення чи неповернення забез-печення тендерної пропозиції** | Забезпечення тендерної пропозиції не повертається у разі:  1) відкликання тендерної пропозиції учасником після закінчення строку її подання, але до того, як сплив строк, протягом якого тендерні пропозиції вважаються дійсними;  2) непідписання договору про закупівлю учасником, який став переможцем тендеру;  3) ненадання переможцем процедури закупівлі (крім переговорної процедури закупівлі) у строк, визначений у абзаці 15 пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами), документів, що підтверджують відсутність підстав, установлених у абзаці 15 пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами);  4) ненадання переможцем процедури закупівлі забезпечення виконання договору про закупівлю після отримання повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, якщо надання такого забезпечення передбачено тендерною документацією. |
| **3.4. Строк дії тендерної пропозиції, протягом якого тендерні пропозиції вважаються дійсними** | Тендерні пропозиції залишаються дійсними протягом 90 календарних днів із дати кінцевого строку подання тендерних пропозицій.  До закінчення цього строку замовник має право вимагати від учасників процедури закупівлі продовження строку дії тендерних пропозицій.  Учасник процедури закупівлі має право:  - відхилити таку вимогу, не втрачаючи при цьому наданого ним забезпечення тендерної пропозиції;  - погодитися з вимогою та продовжити строк дії поданої ним тендерної пропозиції і наданого забезпечення тендерної пропозиції.  У разі необхідності учасник процедури закупівлі має право з власної ініціативи продовжити строк дії своєї тендерної пропозиції, повідомивши про це замовникові через електронну систему закупівель. |
| **3.5. Кваліфікаційні критерії відповідно до статті 16 Закону, підстави, встановлені пунктом 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами), та інформація про спосіб підтвердження відповідності учасників установленим критеріям і вимогам згідно із законодавством.**  **Для об’єднання учасників замовником зазначаються умови щодо надання інформації та способу підтвердження відповідності таких учасників установленим кваліфікаційним критеріям та підставам, встановленим пунктом 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами).** | Замовник вимагає від учасників подання ними документально підтвердженої інформації про їх відповідність кваліфікаційним критеріям, а саме:  1) наявність в учасника процедури закупівлі обладнання, матеріально-технічної бази та технологій;  2) наявність в учасника процедури закупівлі працівників відповідної кваліфікації, які мають необхідні знання та досвід;  3) наявність документально підтвердженого досвіду виконання аналогічного (аналогічних) за предметом закупівлі договору (договорів);  Замовник приймає рішення про відмову учаснику процедури закупівлі в участі у відкритих торгах та зобов’язаний відхилити тендерну пропозицію учасника процедури закупівлі в разі, коли:  1) замовник має незаперечні докази того, що учасник процедури закупівлі пропонує, дає або погоджується дати прямо чи опосередковано будь-якій службовій (посадовій) особі замовника, іншого державного органу винагороду в будь-якій формі (пропозиція щодо наймання на роботу, цінна річ, послуга тощо) з метою вплинути на прийняття рішення щодо визначення переможця процедури закупівлі;  2) відомості про юридичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, внесено до Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення;  3) керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення корупційного правопорушення або правопорушення, пов’язаного з корупцією;  4) суб’єкт господарювання (учасник процедури закупівлі) протягом останніх трьох років притягувався до відповідальності за порушення, передбачене [пунктом 4](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2210-14#n52) частини другої статті 6, [пунктом 1](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2210-14#n456) статті 50 Закону України “Про захист економічної конкуренції”, у вигляді вчинення антиконкурентних узгоджених дій, що стосуються спотворення результатів тендерів;  5) фізична особа, яка є учасником процедури закупівлі, була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом та відмиванням коштів), судимість з якої не знято або не погашено в установленому законом порядку;  6) керівник учасника процедури закупівлі був засуджений за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів), судимість з якого не знято або не погашено в установленому законом порядку;  7) тендерна пропозиція подана учасником процедури закупівлі, який є пов’язаною особою з іншими учасниками процедури закупівлі та/або з уповноваженою особою (особами), та/або з керівником замовника;  8) учасник процедури закупівлі визнаний в установленому законом порядку банкрутом та стосовно нього відкрита ліквідаційна процедура;  9) у Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань відсутня інформація, передбачена [пунктом 9](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/755-15#n174) частини другої статті 9 Закону України “Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань” (крім нерезидентів);  10) юридична особа, яка є учасником процедури закупівлі (крім нерезидентів), не має антикорупційної програми чи уповноваженого з реалізації антикорупційної програми, якщо вартість закупівлі товару (товарів), послуги (послуг) або робіт дорівнює чи перевищує 20 млн. гривень (у тому числі за лотом);  11) учасник процедури закупівлі або кінцевий бенефіціарний власник, член або учасник (акціонер) юридичної особи - учасника процедури закупівлі є особою, до якої застосовано санкцію у вигляді заборони на здійснення у неї публічних закупівель товарів, робіт і послуг згідно із [Законом України](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1644-18) “Про санкції”, крім випадку, коли активи такої особи в установленому законодавством порядку передані в управління АРМА;  12) керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов’язаного з використанням дитячої праці чи будь-якими формами торгівлі людьми.  Замовник може прийняти рішення про відмову учаснику процедури закупівлі в участі у відкритих торгах та може відхилити тендерну пропозицію учасника процедури закупівлі в разі, коли учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю з цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків - протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору. Учасник процедури закупівлі, що перебуває в обставинах, зазначених у цьому абзаці, може надати підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у відкритих торгах. Для цього учасник (суб’єкт господарювання) повинен довести, що він сплатив або зобов’язався сплатити відповідні зобов’язання та відшкодування завданих збитків. Якщо замовник вважає таке підтвердження достатнім, учаснику процедури закупівлі не може бути відмовлено в участі в процедурі закупівлі.  Переможець процедури закупівлі у строк, що не перевищує чотири дні з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, повинен надати замовнику шляхом оприлюднення в електронній системі закупівель документи, що підтверджують відсутність підстав, зазначених у [підпунктах 3](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n401), [5](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n403), [6](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n404) і [12](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n410) та в [абзаці чотирнадцятому](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n411) цього пункту. Замовник не вимагає документального підтвердження публічної інформації, що оприлюднена у формі відкритих даних згідно із [Законом України](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2939-17) “Про доступ до публічної інформації” та/або міститься у відкритих публічних електронних реєстрах, доступ до яких є вільним, або публічної інформації, що є доступною в електронній системі закупівель, крім випадків, коли доступ до такої інформації є обмеженим на момент оприлюднення оголошення про проведення відкритих торгів.  Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстав, зазначених в цьому пункті (крім підпунктів 1 і 7, абзацу чотирнадцятого цього пункту), шляхом самостійного декларування відсутності таких підстав в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції.  Замовник не вимагає від учасника процедури закупівлі під час подання тендерної пропозиції в електронній системі закупівель будь-яких документів, що підтверджують відсутність підстав, визначених у цьому пункті (крім [абзацу чотирнадцятого](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n411) цього пункту), крім самостійного декларування відсутності таких підстав учасником процедури закупівлі відповідно до [абзацу шістнадцятого](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n413) цього пункту.  Замовник самостійно за результатами розгляду тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі підтверджує в електронній системі закупівель відсутність в учасника процедури закупівлі підстав, визначених підпунктами 1 і 7 цього пункту.  У разі коли учасник процедури закупівлі має намір залучити інших суб’єктів господарювання як субпідрядників/співвиконавців в обсязі не менш як 20 відсотків вартості договору про закупівлю у разі закупівлі робіт або послуг для підтвердження його відповідності кваліфікаційним критеріям відповідно до [частини третьої](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1257) статті 16 Закону (у разі застосування таких критеріїв до учасника процедури закупівлі), замовник перевіряє таких суб’єктів господарювання на відсутність підстав, визначених цим пунктом.  ***“Для учасників: Інформація про відсутність підстав, визначених у пункті 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами), надається учасниками відповідно до вимог зазначених у відповідних електронних полях в електронній системі закупівель та в порядку визначеному електронною системою закупівель. Учасник процедури закупівлі, подаючи свою тендерну пропозицію, підтверджує відсутність підстав, передбачених пунктом 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами) шляхом заповнення відповідної інформації в електронній системі закупівель та/або завантаження відповідних документів у разі встановлення такої вимоги” .***  Переможець процедури закупівлі у строк, що не перевищує чотири дні з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, повинен надати замовнику шляхом оприлюднення в електронній системі закупівель документи, що підтверджують відсутність підстав, зазначених у [підпунктах 3](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n401), [5](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n403), [6](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n404) і [12](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n410) та в [абзаці чотирнадцятому](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n411) пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами)., а саме:   * довідка, складена учасником у довільній формі, що підтверджує відсутність підстави, передбаченої підпунктом 3 пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами); * Оригінал або електронний бланк (завірений власною печаткою), виданий уповноваженим органом з інформацією про те, що фізична особа, яка є учасником процедури закупівлі або керівник учасника процедури закупівлі була/був засуджена(ний) за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом та відмиванням коштів), судимість з якої(якого) не знято або не погашено в установленому законом порядку. Документ повинен бути не більше тридцятиденної давнини відносно дати подання документа. Зазначена довідка надається щодо осіб (особи), визначених згідно підпунктів 5, 6 пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами); * довідка, складена учасником у довільній формі, що підтверджує відсутність підстави, передбаченої підпунктом 12 пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами); * довідка, складена учасником у довільній формі, що підтверджує відсутність підстави, передбаченої абзацом 14 пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами), або інформація у довільній формі, що підтверджує вжиття заходів для доведення надійності учасника, згідно абзацу 14 пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами).   У разі подання тендерної пропозиції об’єднанням учасників підтвердження відсутності підстав для відмови в участі у процедурі закупівлі встановленими пунктом 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами) подається по кожному з учасників, які входять у склад об’єднання окремо.  ***Для підтвердження відсутності підстав для відмови в участі у торгах, учасник у складі своєї пропозиції надає документи відповідно до Додатку №1 та шляхом заповнення відповідної інформації в електронній системі закупівель та/або завантаження відповідних документів у разі встановлення такої вимоги.*** |
| **3.6. Інформація про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі, у тому числі відповідна технічна специфікація (у разі потреби - плани, креслення, малюнки чи опис предмета закупівлі)** | Учасники процедури закупівлі повинні надати у складі тендерних пропозицій інформацію та документи, які підтверджують відповідність тендерної пропозиції учасника технічним, якісним, кількісним та іншим вимогам до предмета закупівлі, установленим замовником  **Інформація про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі — технічні вимоги до предмета закупівлі наведено у *Додатку 2* до тендерної документації.** |
| **3.7. Інформація про маркування, протоколи випробувань або сертифікати, що підтверджують відповідність предмета закупівлі встановленим замовником вимогам (у разі потреби)** | Замовник може вимагати від учасників підтвердження того, що пропоновані ними товари, послуги чи роботи за своїми екологічними чи іншими характеристиками відповідають вимогам, установленим у тендерній документації. У разі встановлення екологічних чи інших характеристик товару, роботи чи послуги замовник повинен в тендерній документації зазначити, які маркування, протоколи випробувань або сертифікати можуть підтвердити відповідність предмета закупівлі таким характеристикам.  Якщо учасник не має відповідних маркувань, протоколів випробувань чи сертифікатів і не має можливості отримати їх до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій із причин, від нього не залежних, він може подати технічний паспорт на підтвердження відповідності тим же об’єктивним критеріям. Замовник зобов’язаний розглянути технічний паспорт і визначити, чи справді він підтверджує відповідність установленим вимогам, із обґрунтуванням свогорішення.  Якщо замовник посилається в тендерній документації на конкретні маркування, протокол випробувань чи сертифікат, він зобов’язаний прийняти маркування, протоколи випробувань чи сертифікати, що підтверджують відповідність еквівалентним вимогам. |
| **3.8. Інформація про субпідрядника/співвиконавця (у випадку закупівлі робіт чи послуг))** | Учасник у складі тендерної пропозиції надає інформацію про повне найменування та місцезнаходження щодо кожного суб’єкта господарювання, якого учасник планує залучати до виконання робіт чи послуг як субпідрядника/співвиконавця в обсязі не менше 20 відсотків від вартості договору про закупівлю, або інформацію у довільній формі щодо незалучення такого (таких) субпідрядника/співвиконавця (або так само залучення їх в обсязі, що не перевищує 20 відсотків від вартості договору про закупівлю) |
| **3.9. Унесення змін або відкликання тендерної пропозиції учасником** | Учасник процедури закупівлі має право внести зміни до своєї тендерної пропозиції або відкликати її до закінчення кінцевого строку її подання без втрати свого забезпечення тендерної пропозиції. Такі зміни або заява про відкликання тендерної пропозиції враховуються якщо вони отримані електронною системою закупівель до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій. |
| **Розділ 4. Подання та розкриття тендерної пропозиції** | |
| **4.1. Кінцевий строк подання тендерної пропозиції** | Кінцевий строк подання тендерних пропозицій — **18.04.2024 року, 00:00 год.**  Отримана тендерна пропозиція автоматично вноситься до реєстру отриманих тендерних пропозицій.  Електронна система закупівель автоматично формує та надсилає повідомлення учаснику про отримання його тендерної пропозиції із зазначенням дати та часу. Електронна система закупівель повинна забезпечити можливість подання тендерної пропозиції всім особам на рівних умовах. |
| **4.2. Дата та час розкриття тендерної пропозиції** | Дата і час розкриття тендерних пропозицій, дата і час проведення електронного аукціону визначаються електронною системою закупівель автоматично в день оприлюднення замовником оголошення про проведення відкритих торгів в електронній системі закупівель.  Розкриття тендерних пропозицій здійснюється відповідно до статті 28 Закону (положення абзацу третього частини першої та абзацу другого частини другої статті 28 Закону не застосовуються)  Розкриття тендерних пропозицій з інформацією та документами, що підтверджують відповідність учасника кваліфікаційним критеріям, та вимогам до предмета закупівлі, а також з інформацією та документами, що містять технічний опис предмета закупівлі, здійснюється автоматично електронною системою закупівель одразу після завершення електронного аукціону.  Не підлягає розкриттю інформація, що обґрунтовано визначена учасником як конфіденційна, у тому числі інформація, що містить персональні дані. Конфіденційною не може бути визначена інформація про запропоновану ціну, інші критерії оцінки, технічні умови, технічні специфікації та документи, що підтверджують відповідність кваліфікаційним критеріям відповідно до статті 16 Закону, і документи, що підтверджують відсутність підстав, установлених пунктом 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами).  Учасник може протягом одного етапу аукціону один раз понизити ціну своєї пропозиції не менше ніж на один крок від своєї попередньої ціни. Розмір мінімального кроку пониження ціни під час електронного аукціону складає – 1% відсотка від очікуваної вартості закупівлі. |
| **Розділ 5. Оцінка тендерної пропозиції** | |
| **5.1. Перелік критеріїв та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги**  **критерію** | Розгляд та оцінка тендерних пропозицій здійснюються відповідно до статті 29 Закону (положення частин другої, дванадцятої, [шістнадцятої](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1553), абзаців другого і третього частини п’ятнадцятої статті 29 Закону не застосовуються) з урахуванням положень пункту 43 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами).  Оцінка тендерних пропозицій проводиться автоматично електронною системою закупівель на основі критеріїв і методики оцінки, зазначених замовником у тендерній документації, шляхом застосування електронного аукціону (у разі якщо подано дві і більше тендерних пропозицій).  Єдиним критерієм оцінки згідно даної процедури відкритих торгів є ціна (питома вага критерію – 100%). Електронний аукціон проводиться електронною системою закупівель відповідно до ст. 30 Закону.  Якщо була подана одна тендерна пропозиція, електронна система закупівель після закінчення строку для подання тендерних пропозицій, визначених замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, розкриває всю інформацію, зазначену в тендерній пропозиції, крім інформації, визначеної пунктом 40 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами), не проводить оцінку такої тендерної пропозиції та визначає таку тендерну пропозицію найбільш економічно вигідною. Протокол розкриття тендерних пропозицій формується та оприлюднюється відповідно до частин третьої та четвертої статті 28 Закону  До оцінки тендерних пропозицій приймається сума, що становить загальну вартість тендерної пропозиції кожного окремого учасника, розрахована з урахуванням вимог щодо технічних, якісних та кількісних характеристик предмету закупівлі, визначених цією документацією, в тому числі з урахуванням включення до ціни податку на додану вартість (ПДВ), якщо учасник є платником ПДВ, інших податків та зборів, що передбачені чинним законодавством, та мають бути включені таким учасником до вартості товарів, робіт або послуг.  Ціна тендерної пропозиції не може перевищувати очікувану вартість предмета закупівлі, зазначену в оголошенні про проведення відкритих торгів, з урахуванням абзацу другого пункту 28 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами).  До розгляду не приймається тендерна пропозиція, ціна якої є вищою, ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів.  Замовник розглядає тендерну пропозицію, яка визначена найбільш економічно вигідною відповідно до цих особливостей (далі — найбільш економічно вигідна тендерна пропозиція), щодо її відповідності вимогам тендерної документації.  Строк розгляду найбільш економічно вигідної тендерної пропозиції не повинен перевищувати п’яти робочих днів з дня визначення її електронною системою закупівель найбільш економічно вигідною. Такий строк може бути аргументовано продовжено замовником до 20 робочих днів. У разі продовження строку замовник оприлюднює повідомлення в електронній системі закупівель протягом одного дня з дня прийняття відповідного рішення.  У разі відхилення замовником найбільш економічно вигідної тендерної пропозиції відповідно до цих особливостей замовник розглядає наступну тендерну пропозицію у списку пропозицій, що розташовані за результатами їх оцінки, починаючи з найкращої, у порядку та строки, визначені цими особливостями.  Замовник та учасники процедури закупівлі не можуть ініціювати будь-які переговори з питань внесення змін до змісту або ціни поданої тендерної пропозиції.  Учасник процедури закупівлі, який надав найбільш економічно вигідну тендерну пропозицію, що є аномально низькою, повинен надати протягом одного робочого дня з дня визначення найбільш економічно вигідної тендерної пропозиції обґрунтування в довільній формі щодо цін або вартості відповідних товарів, робіт чи послуг тендерної пропозиції.  Замовник може відхилити аномально низьку тендерну пропозицію, якщо учасник не надав належного обґрунтування зазначеної в ній ціни або вартості, та відхиляє аномально низьку тендерну пропозицію в разі ненадходження такого обґрунтування протягом строку, визначеного абзацом п’ятим цього пункту.  Обґрунтування аномально низької тендерної пропозиції може містити інформацію про:  досягнення економії завдяки застосованому технологічному процесу виробництва товарів, порядку надання послуг чи технології будівництва;  сприятливі умови, за яких учасник процедури закупівлі може поставити товари, надати послуги чи виконати роботи, зокрема спеціальну цінову пропозицію (знижку) учасника процедури закупівлі;  отримання учасником процедури закупівлі державної допомоги згідно із законодавством.  За результатами розгляду та оцінки тендерної пропозиції замовник визначає переможця процедури закупівлі та приймає рішення про намір укласти договір про закупівлю відповідно до Закону з урахуванням цих особливостей.  Замовник має право звернутися за підтвердженням інформації, наданої учасником процедури закупівлі, до органів державної влади, підприємств, установ, організацій відповідно до їх компетенції.  У разі отримання достовірної інформації про невідповідність переможця процедури закупівлі вимогам кваліфікаційних критеріїв, підставам, установленим пунктом 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами), або факту зазначення у тендерній пропозиції будь-якої недостовірної інформації, що є суттєвою під час визначення результатів відкритих торгів, замовник відхиляє тендерну пропозицію такого учасника процедури закупівлі.  У разі коли учасник процедури закупівлі стає переможцем кількох або всіх лотів, замовник може укласти один договір про закупівлю з переможцем, об’єднавши лоти.”.  Якщо замовником під час розгляду тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі виявлено невідповідності в інформації та/або документах, що подані учасником процедури закупівлі у тендерній пропозиції та/або подання яких передбачалось тендерною документацією, він розміщує у строк, який не може бути меншим ніж два робочі дні до закінчення строку розгляду тендерних пропозицій, повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей в електронній системі закупівель.  Під невідповідністю в інформації та/або документах, що подані учасником процедури закупівлі у складі тендерній пропозиції та/або подання яких вимагається тендерною документацією, розуміється у тому числі відсутність у складі тендерної пропозиції інформації та/або документів, подання яких передбачається тендерною документацією (крім випадків відсутності забезпечення тендерної пропозиції, якщо таке забезпечення вимагалося замовником, та/або інформації (та/або документів) про технічні та якісні характеристики предмета закупівлі, що пропонуються учасником процедури в його тендерній пропозиції). Невідповідністю в інформації та/або документах, які надаються учасником процедури закупівлі на виконання вимог технічної специфікації до предмета закупівлі, вважаються помилки, виправлення яких не призводить до зміни предмета закупівлі, запропонованого учасником процедури закупівлі у складі його тендерної пропозиції, найменування товару, марки, моделі тощо.  Замовник не може розміщувати щодо одного й того ж учасника процедури закупівлі більш ніж один раз повідомлення з вимогою про усунення невідповідностей в інформації та/або документах, що подані учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, крім випадків, пов’язаних з виконанням рішення органу оскарження.  Учасник процедури закупівлі виправляє невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у складі своєї тендерної пропозиції, та/або змінює предмет закупівлі (його найменування, марку, модель тощо) виявлені замовником після розкриття тендерних пропозицій, шляхом завантаження через електронну систему закупівель уточнених або нових документів в електронній системі закупівель, протягом 24 годин з моменту розміщення замовником в електронній системі закупівель повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей.  Замовник розглядає подані тендерні пропозиції з урахуванням виправлення або невиправлення учасниками виявлених невідповідностей. |
| **5.2. Опис та приклади формальних (несуттєвих) помилок, допущення яких учасниками не призведе до відхилення їх тендерних пропозицій.** | Формальними (несуттєвими) вважаються помилки, що пов’язані з оформленням тендерної пропозиції та не впливають на зміст тендерної пропозиції, а саме - технічні помилки та описки. Наприклад: орфографічні помилки та технічні описки в словах та словосполученнях, що зазначені в документах, які надані учасником; зазначення назви документу, необхідність у наданні якого передбачена цією документацією, у спосіб що відрізняється від вказаного в цій документації, та який підготований безпосередньо учасником, у разі якщо такий документ за своїм змістом відповідає вимогам цієї документації, відсутність визначеної замовником інформації (її окремих фрагментів) у змісті певного документу, подання якого вимагається згідно тендерної документації, та за умови наявності такої інформації в повному об’ємі у змісті іншого документу, наданого у складі тендерної пропозиції, тощо. |
| **5.3. Інша інформація** | 1. Учасник подає свою власну тендерну пропозицію за наступною формою:  **ФОРМА "ПРОПОЗИЦІЯ"**  (форма, яка подається Учасником на фірмовому бланку)  Ми, (назва Учасника), надаємо свою тендерну пропозицію щодо участі у торгах на закупівлю товару ***Закупівля пасивного мережевого обладнання до структурованої кабельної системи військової частини А7011 (м. Київ, вул. Квітки Цісик,60, військове містечко №209) ДК 021:2015: «32420000-3 Мережеве обладнання» (Пасивне мережеве обладнання)*** згідно інформація про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі — технічні вимоги до предмета закупівлі  Замовника торгів.  Вивчивши тендерну документацію та інформацію про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі — технічні вимоги до предмета закупівлі, на виконання зазначеного вище, ми, уповноважені на підписання Договору, маємо можливість та погоджуємося виконати вимоги Замовника та Договору на умовах, зазначених у комерційній частині цієї пропозиції за наступними цінами:   |  |  |  |  |  |  |  | | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | | № п/п | Найменування товару | Одиниця виміру | К-сть | Ціна за одиницю, грн., без ПДВ | Ціна за одиницю, грн., з ПДВ | Загальна вартість, грн., без ПДВ | | 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 | | 1 |  |  |  |  |  |  | | Всього без ПДВ: | | | | | |  | | ПДВ: | | | | | |  | | Всього з ПДВ: | | | | | |  |   **Примітка: кінцева сума пропозиції зазначається не більше двох знаків після коми.**  1. До акцепту нашої тендерної пропозиції, Ваша тендерна документація разом з нашою тендерною пропозицією (за умови її відповідності всім вимогам) мають силу попереднього договору між нами. Якщо наша тендерна пропозиція буде акцептована, ми візьмемо на себе зобов'язання виконати всі умови, передбачені Договором.  2. Ми погоджуємося дотримуватися умов цієї тендерної пропозиції протягом 90 календарних днів із дати кінцевого строку подання тендерних пропозицій. Наша пропозиція буде обов'язковою для нас і може бути акцептована Вами у будь-який час до закінчення зазначеного терміну.  3. Ми погоджуємося з умовами, що Ви можете відхилити нашу чи всі тендерні пропозиції згідно з умовами тендерної документації, та розуміємо, що Ви не обмежені у прийнятті будь-якої іншої пропозиції з більш вигідними для Вас умовами.  4. Якщо наша пропозиція буде акцептована, ми зобов'язуємося підписати Договір із Замовником протягом строку дії нашої пропозиції, не пізніше ніж через 15 днів з дати прийняття рішення про намір укласти договір про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації та тендерної пропозиції переможця процедури закупівлі але не раніше ніж через п’ять днів з дати оприлюднення в електронній системі повідомлення про намір укласти договір про закупівлю.  *Посада, прізвище, ініціали, підпис уповноваженої особи Учасника, завірені печаткою.*  2. Ціни вказуються за товар з урахуванням податків і зборів, що сплачуються або мають бути сплачені та виводиться загальна вартість. Ті статті, по яких учасник не вказав витрати, не підлягають оплаті Замовником після їх виконання. Вважається, що вони включений в ціну товару. Остаточно виводиться ціна тендерної пропозиції з урахуванням усіх товарів, наведених у технічному завданні.  3.Учасник відповідає за одержання всіх необхідних дозволів, ліцензій, сертифікатів (утому числі експортних та імпортних) на товари, запропоновані на торги, та самостійно несе всі витрати на отримання таких дозволів, ліцензій, сертифікатів. |
| **5.4. Відхилення тендерних пропозицій** | Замовник відхиляє тендерну пропозицію із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у разі коли:  1) учасник процедури закупівлі:  підпадає під підстави, встановлені пунктом 47 цих особливостей;  зазначив у тендерній пропозиції недостовірну інформацію, що є суттєвою для визначення результатів відкритих торгів, яку замовником виявлено згідно з абзацом першим пункту 42 цих особливостей;  не надав забезпечення тендерної пропозиції, якщо таке забезпечення вимагалося замовником;  не виправив виявлені замовником після розкриття тендерних пропозицій невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у складі своєї тендерної пропозиції, та/або змінив предмет закупівлі (його найменування, марку, модель тощо) під час виправлення виявлених замовником невідповідностей, протягом 24 годин з моменту розміщення замовником в електронній системі закупівель повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей;  не надав обґрунтування аномально низької ціни тендерної пропозиції протягом строку, визначеного абзацом першим частини чотирнадцятої статті 29 Закону/абзацом дев’ятим пункту 37 цих особливостей;  визначив конфіденційною інформацію, що не може бути визначена як конфіденційна відповідно до вимог пункту 40 цих особливостей;  є громадянином Російської Федерації/Республіки Білорусь/Ісламської Республіки Іран (крім того, що проживає на території України на законних підставах); юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь/Ісламської Республіки Іран; юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства України, кінцевим бенефіціарним власником, членом або учасником (акціонером), що має частку в статутному капіталі 10 і більше відсотків (далі - активи), якої є Російська Федерація/Республіка Білорусь/Ісламська Республіка Іран, громадянин Російської Федерації/Республіки Білорусь/Ісламської Республіки Іран (крім того, що проживає на території України на законних підставах), або юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь/Ісламської Республіки Іран, крім випадків, коли активи в установленому законодавством порядку передані в управління АРМА; або пропонує в тендерній пропозиції товари походженням з Російської Федерації/Республіки Білорусь/Ісламської Республіки Іран (за винятком товарів походженням з Російської Федерації/Республіки Білорусь, необхідних для ремонту та обслуговування товарів, придбаних до набрання чинності постановою Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 р. № 1178 “Про затвердження особливостей здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України “Про публічні закупівлі”, на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування” (Офіційний вісник України, 2022 р., № 84, ст. 5176);  2) тендерна пропозиція:  не відповідає умовам технічної специфікації та іншим вимогам щодо предмета закупівлі тендерної документації, крім невідповідності в інформації та/або документах, що може бути усунена учасником процедури закупівлі відповідно до [пункту 4](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n131)3 цих особливостей;  є такою, строк дії якої закінчився;  є такою, ціна якої перевищує очікувану вартість предмета закупівлі, визначену замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, якщо замовник у тендерній документації не зазначив про прийняття до розгляду тендерної пропозиції, ціна якої є вищою, ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, та/або не зазначив прийнятний відсоток перевищення або відсоток перевищення є більшим, ніж зазначений замовником в тендерній документації;  не відповідає вимогам, установленим у тендерній документації відповідно до абзацу першого частини третьої статті 22 Закону;  3) переможець процедури закупівлі:  відмовився від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації або укладення договору про закупівлю;  не надав у спосіб, зазначений в тендерній документації, документи, що підтверджують відсутність підстав, визначених у підпунктах 3, 5, 6 і 12 та в абзаці чотирнадцятому пункту 47 цих особливостей;  не надав забезпечення виконання договору про закупівлю, якщо таке забезпечення вимагалося замовником;  надав недостовірну інформацію, що є суттєвою для визначення результатів процедури закупівлі, яку замовником виявлено згідно з абзацом першим пункту 42 цих особливостей.  Замовник може відхилити тендерну пропозицію із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у разі, коли:  1) учасник процедури закупівлі надав неналежне обґрунтування щодо ціни або вартості відповідних товарів, робіт чи послуг тендерної пропозиції, що є аномально низькою;  2) учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю з тим самим замовником, що призвело до застосування санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків протягом трьох років з дати їх застосування, з наданням документального підтвердження застосування до такого учасника санкції (рішення суду або факт добровільної сплати штрафу, або відшкодування збитків).   Інформація про відхилення тендерної пропозиції, у тому числі підстави такого відхилення (з посиланням на відповідні положення цих особливостей та умови тендерної документації, яким така тендерна пропозиція та/або учасник не відповідають, із зазначенням, у чому саме полягає така невідповідність), протягом одного дня з дати ухвалення рішення оприлюднюється в електронній системі закупівель та автоматично надсилається учаснику процедури закупівлі/переможцю процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, через електронну систему закупівель.  У разі коли учасник процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, вважає недостатньою аргументацію, зазначену в повідомленні, такий учасник може звернутися до замовника з вимогою надати додаткову інформацію про причини невідповідності його пропозиції умовам тендерної документації, зокрема технічній специфікації, та/або його невідповідності кваліфікаційним критеріям, а замовник зобов’язаний надати йому відповідь з такою інформацією не пізніш як через чотири дні з дати надходження такого звернення через електронну систему закупівель, але до моменту оприлюднення договору про закупівлю в електронній системі закупівель відповідно до статті 10 Закону. |
| **Розділ 6. Результати тендеру та укладання договору про закупівлю** | |
| **6.1. Відміна замовником тендеру чи визнання його таким, що не відбувся** | 1. Замовник відміняє відкриті торги у разі:  1) відсутності подальшої потреби в закупівлі товарів, робіт чи послуг;  2) неможливості усунення порушень, що виникли через виявлені порушення вимог законодавства у сфері публічних закупівель, з описом таких порушень;  3) скорочення обсягу видатків на здійснення закупівлі товарів, робіт чи послуг;  4) коли здійснення закупівлі стало неможливим внаслідок дії обставин непереборної сили.  У разі відміни відкритих торгів замовник протягом одного робочого дня з дати прийняття відповідного рішення зазначає в електронній системі закупівель підстави прийняття такого рішення.  2. Відкриті торги автоматично відміняються електронною системою закупівель у разі:  1) відхилення всіх тендерних пропозицій (у тому числі, якщо була подана одна тендерна пропозиція, яка відхилена замовником) згідно з цими особливостями;  2) неподання жодної тендерної пропозиції для участі у відкритих торгах у строк, установлений замовником згідно з цими особливостями.  Електронною системою закупівель автоматично протягом одного робочого дня з дати настання підстав для відміни відкритих торгів, визначених цим пунктом, оприлюднюється інформація про відміну відкритих торгів.  Відкриті торги можуть бути відмінені частково (за лотом).  Інформація про відміну відкритих торгів автоматично надсилається всім учасникам процедури закупівлі електронною системою закупівель в день її оприлюднення. |
| **6.2. Строк укладання договору** | Повідомлення про намір укласти договір про закупівлю автоматично формується електронною системою закупівель протягом одного дня з дати оприлюднення замовником рішення про визначення переможця процедури закупівлі в електронній системі закупівель.  З метою забезпечення права на оскарження рішень замовника до органу оскарження договір про закупівлю не може бути укладено раніше ніж через п’ять днів з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю.  Замовник укладає договір про закупівлю з учасником, який визнаний переможцем процедури закупівлі, протягом строку дії його пропозиції, не пізніше ніж через 15 днів з дати прийняття рішення про намір укласти договір про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації та тендерної пропозиції переможця процедури закупівлі. У випадку обґрунтованої необхідності строк для укладення договору може бути продовжений до 60 днів. У разі подання скарги до органу оскарження після оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю перебіг строку для укладення договору про закупівлю зупиняється.  У разі відхилення тендерної пропозиції з підстави, визначеної [підпунктом 3](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n148) пункту 5.4 цієї Тендерної документації, замовник визначає переможця процедури закупівлі серед тих учасників процедури закупівлі, тендерна пропозиція (строк дії якої ще не минув) якого відповідає критеріям та умовам, що визначені у тендерній документації, і може бути визнана найбільш економічно вигідною відповідно до вимог [Закону](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19) та цих особливостей, та приймає рішення про намір укласти договір про закупівлю у порядку та на умовах, визначених [статтею 33](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1611) Закону та цим пунктом.  У разі відхилення тендерної пропозиції, що за результатами оцінки визначена найбільш економічно вигідною, замовник розглядає наступну тендерну пропозицію у списку тендерних пропозицій, розташованих за результатами їх оцінки, починаючи з найкращої, яка вважається в такому випадку найбільш економічно вигідною, у порядку та строки, визначені [статтею 33](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1611) Закону. |
| **6.3. Проект договору про закупівлю** | Проєкт договору про закупівлю викладено в ***Додатку 3*** до цієї тендерної документації.  Договір про закупівлю укладається відповідно до норм Цивільного кодексу України та Господарського кодексу України з урахуванням положень статті 41 Закону, крім частин третьої – п’ятої, сьомої – дев’ятої статті 41 Закону, та Особливостей.  Переможець процедури закупівлі під час укладення договору про закупівлю повинен надати відповідну інформацію про право підписання договору про закупівлю |
| **6.4. Істотні умови, що обов'язково включаються до договору про закупівлю** | Умови договору про закупівлю не повинні відрізнятися від змісту тендерної пропозиції, крім випадків:  визначення грошового еквівалента зобов’язання в іноземній валюті;  перерахунку ціни в бік зменшення ціни тендерної пропозиції переможця без зменшення обсягів закупівлі;  перерахунку ціни та обсягів товарів в бік зменшення за умови необхідності приведення обсягів товарів до кратності упаковки.  Істотні умови договору про закупівлю не можуть змінюватися після його підписання до виконання зобов’язань сторонами в повному обсязі, крім випадків:  1) зменшення обсягів закупівлі, зокрема з урахуванням фактичного обсягу видатків замовника;  2) погодження зміни ціни за одиницю товару в договорі про закупівлю у разі коливання ціни такого товару на ринку, що відбулося з моменту укладення договору про закупівлю або останнього внесення змін до договору про закупівлю в частині зміни ціни за одиницю товару. Зміна ціни за одиницю товару здійснюється пропорційно коливанню ціни такого товару на ринку (відсоток збільшення ціни за одиницю товару не може перевищувати відсоток коливання (збільшення) ціни такого товару на ринку) за умови документального підтвердження такого коливання та не повинна призвести до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю на момент його укладення;  3) покращення якості предмета закупівлі за умови, що таке покращення не призведе до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;  4) продовження строку дії договору про закупівлю та строку виконання зобов’язань щодо передачі товару, виконання робіт, надання послуг у разі виникнення документально підтверджених об’єктивних обставин, що спричинили таке продовження, у тому числі обставин непереборної сили, затримки фінансування витрат замовника, за умови, що такі зміни не призведуть до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;  5) погодження зміни ціни в договорі про закупівлю в бік зменшення (без зміни кількості (обсягу) та якості товарів, робіт і послуг);  6) зміни ціни в договорі про закупівлю у зв’язку з зміною ставок податків і зборів та/або зміною умов щодо надання пільг з оподаткування - пропорційно до зміни таких ставок та/або пільг з оподаткування, а також у зв’язку з зміною системи оподаткування пропорційно до зміни податкового навантаження внаслідок зміни системи оподаткування;  7) зміни встановленого згідно із законодавством органами державної статистики індексу споживчих цін, зміни курсу іноземної валюти, зміни біржових котирувань або показників Platts, ARGUS, регульованих цін (тарифів), нормативів, середньозважених цін на електроенергію на ринку “на добу наперед”, що застосовуються в договорі про закупівлю, у разі встановлення в договорі про закупівлю порядку зміни ціни;  8) зміни умов у зв’язку із застосуванням положень [частини шостої](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1778) статті 41 Закону.  У разі внесення змін до істотних умов договору про закупівлю у випадках, передбачених цим пунктом, замовник обов’язково оприлюднює повідомлення про внесення змін до договору про закупівлю відповідно до вимог [Закону](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19).  Повідомлення про внесення змін до договору про закупівлю повинно містити таку інформацію:  1) найменування, місцезнаходження та ідентифікаційний код замовника в Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань, його категорія;  2) унікальний номер оголошення про проведення відкритих торгів/закупівлі, здійсненої з використанням електронного каталогу/звіту про договір про закупівлю, укладений без використання електронної системи закупівель, присвоєний електронною системою закупівель;  3) дата укладення та номер договору про закупівлю;  4) найменування (для юридичної особи) або прізвище, ім’я, по батькові (за наявності) (для фізичної особи) учасника, з яким укладено договір про закупівлю;  5) ідентифікаційний код в Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань/реєстраційний номер облікової картки платника податків учасника, з яким укладено договір про закупівлю;  6) місцезнаходження (для юридичної особи) або місце проживання (для фізичної особи) учасника, з яким укладено договір про закупівлю, номер телефона;  7) дата внесення змін до договору про закупівлю;  8) випадки для внесення змін до істотних умов договору відповідно до цього пункту;  9) опис змін, що внесені до істотних умов договору.  Повідомлення про внесення змін до договору про закупівлю може містити іншу інформацію. |
| **6.5. Дії замовника при відмові переможця торгів підписати договір про закупівлю** | У разі відмови переможця процедури закупівлі від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації, не укладення договору про закупівлю з вини учасника або ненадання замовнику підписаного договору у строк, визначений цим Законом, або ненадання переможцем процедури закупівлі документів, що підтверджують відсутність підстав, установлених пунктом 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами), замовник відхиляє тендерну пропозицію такого учасника, визначає переможця процедури закупівлі серед тих учасників, строк дії тендерної пропозиції яких ще не минув, та приймає рішення про намір укласти договір про закупівлю у порядку та на умовах, визначених Законом |
| **6.6. Забезпечення виконання договору про закупівлю** | Не вимагається |
| **Додаток № 1**  **Перелік документів, які вимагаються для підтвердження інформації про відповідність учасника**  **кваліфікаційним критеріям та іншим вимогам замовника** | **Перелік документально підтвердженої інформації,**  **яка повинна бути подана Учасниками до початку процедури розкриття тендерних пропозицій та у складі тендерної пропозиції \***  1. Форма “Пропозиція”, яка подається за формою, яка наведена в п.5.3 даної тендерної документації.  2. Документи, що підтверджують відповідність Учасників встановленим критеріям та вимогам згідно із законодавством.  **Для юридичних осіб**  2.1. Документи для підтвердження відповідності пропозиції учасника кваліфікаційним критеріям, закріплених ч. 2 ст. 16 Закону:   |  |  |  | | --- | --- | --- | | **№ п/п** | **Кваліфікаційні критерії** | **Документи, підтверджують відповідність Учасника кваліфікаційним критеріям** | | **2.1.1.** | Наявність працівників відповідної кваліфікації, які мають необхідні знання та досвід | Лист в довільній формі, за власноручним підписом уповноваженої особи Учасника та завірений печаткою *(за наявності)*, в якому зазначається наступна інформація: Наявність працівників (працівника) відповідної кваліфікації, які мають необхідні знання та досвід. | | **2.1.2.** | Наявність документально підтвердженого досвіду виконання аналогічного договору | Лист в довільній формі, за власноручним підписом уповноваженої особи Учасника та завірений печаткою *(за наявності)*, в якому зазначається наступна інформація: Наявність документально підтвердженого досвіду виконання аналогічного за предметом закупівлі договору (договорів).  Копія (скан-копія) аналогічного за предметом закупівлі договору (договорів) з додатками, специфікаціями, актами виконаних робіт (накладними). | | **2.1.3.** | Наявність в учасника процедури закупівлі обладнання, матеріально-технічної бази та технологій | Лист в довільній формі, за власноручним підписом уповноваженої особи Учасника та завірений печаткою *(за наявності)*, в якому зазначається наступна інформація: Наявність в учасника процедури закупівлі обладнання, матеріально-технічної бази та технологій. |   2.2 Документи для юридичних осіб на підтвердження відповідності пропозиції вимогам, визначеним у пункті 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами):  Учасник процедури закупівлі подає довідку в довільній формі, що підтверджує відсутність підстави, передбаченої в [абзаці чотирнадцятому](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n411) пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами).  ***Для учасників: Інформація про відсутність підстав, визначених у пункті 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами), надається учасниками відповідно до вимог зазначених у відповідних електронних полях в електронній системі закупівель та в порядку визначеному електронною системою закупівель. Учасник процедури закупівлі, подаючи свою тендерну пропозицію, підтверджує відсутність підстав, передбачених пунктом 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами)шляхом заповнення відповідної інформації в електронній системі закупівель та/або завантаження відповідних документів у разі встановлення такої вимоги***   |  |  |  | | --- | --- | --- | | **№ п/п** | **Вимоги пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами)** | **Переможець процедури закупівлі на виконання вимоги пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами) повинен надати такі документи шляхом оприлюднення їх в електронній системі закупівель:** | | **2.1.** | Замовник має незаперечні докази того, що учасник процедури закупівлі пропонує, дає або погоджується дати прямо чи опосередковано будь-якій службовій (посадовій) особі замовника, іншого державного органу винагороду в будь-якій формі (пропозиція щодо наймання на роботу, цінна річ, послуга тощо) з метою вплинути на прийняття рішення щодо визначення переможця процедури закупівлі |  | | **2.2** | Відомості про юридичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, внесено до Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення |  | | **2.3** | Керівника учасника процедури закупівлі було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення корупційного правопорушення або правопорушення, пов’язаного з корупцією | Переможець процедури закупівлі подає довідку в довільній формі, що підтверджує відсутність підстави, передбаченої підпунктом 3 пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами). | | **2.4** | Суб’єкт господарювання (учасник процедури закупівлі) протягом останніх трьох років притягувався до відповідальності за порушення, передбачене [пунктом 4](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2210-14#n52) частини другої статті 6, [пунктом 1](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2210-14#n456) статті 50 Закону України “Про захист економічної конкуренції”, у вигляді вчинення антиконкурентних узгоджених дій, що стосуються спотворення результатів тендерів |  | | **2.5** | Керівник учасника процедури закупівлі був засуджений за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів), судимість з якого не знято або не погашено в установленому законом порядку | Оригінал або електронний бланк (завірений власною печаткою), виданий уповноваженим органом з інформацією про те, що керівник учасника процедури закупівлі був засуджений за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів), судимість з якого не знято або не погашено в установленому законом порядку. Документ повинен бути не більше тридцятиденної давнини відносно дати подання документа\*\* | | **2.6** | Тендерна пропозиція подана учасником процедури закупівлі, який є пов’язаною особою з іншими учасниками процедури закупівлі та/або з уповноваженою особою (особами), та/або з керівником замовника |  | | **2.7** | Учасник процедури закупівлі визнаний в установленому законом порядку банкрутом та стосовно нього відкрита ліквідаційна процедура |  | | **2.8** | У Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань відсутня інформація, передбачена [пунктом 9](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/755-15#n174) частини другої статті 9 Закону України “Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань” (крім нерезидентів) |  | | **2.9** | Юридична особа, яка є учасником процедури закупівлі (крім нерезидентів), не має антикорупційної програми чи уповноваженого з реалізації антикорупційної програми, якщо вартість закупівлі товару (товарів), послуги (послуг) або робіт дорівнює чи перевищує 20 млн. гривень (у тому числі за лотом) |  | | **2.10** | Учасник процедури закупівлі або кінцевий бенефіціарний власник, член або учасник (акціонер) юридичної особи - учасника процедури закупівлі є особою, до якої застосовано санкцію у вигляді заборони на здійснення у неї публічних закупівель товарів, робіт і послуг згідно із [Законом України](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1644-18) “Про санкції” |  | | **2.11** | Керівника учасника процедури закупівлі було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов’язаного з використанням дитячої праці чи будь-якими формами торгівлі людьми. | Переможець процедури закупівлі подає довідку в довільній формі, що підтверджує відсутність підстави, передбаченої пунктом 12 пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами) | | **2.12** | Учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю з цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків - протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору. | Переможець процедури закупівлі подає довідку в довільній формі, що підтверджує відсутність підстави, передбаченої в [абзаці чотирнадцятому](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n411) пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами). | | Інші документи | | | | **3** | Довідка, складена у довільній формі, за власноручним підписом уповноваженої особи Учасника та завірена печаткою *(за наявності)* яка містить відомості про учасника:  а) реквізити (місцезнаходження, телефон, факс, телефон для контактів);  б) керівництво (посада, прізвище, ім’я, по батькові);  в) інформація про реквізити банківського рахунку, за якими буде здійснюватися оплата за договором в разі акцепту; | | | **4** | Лист Учасника про згоду на виправлення арифметичних помилок (у довільній формі) | | | **5** | Документи, що підтверджують повноваження посадової особи або представника учасника процедури закупівлі щодо підпису документів тендерної пропозиції (підтверджується випискою з протоколу засновників, наказом про призначення, довіреністю, дорученням або іншим документом, що підтверджує повноваження посадової особи учасника на підписання договорів) | | | **6** | Довідку в довільній формі, в якій зазначається інформація стосовно того, що технічні, якісні характеристики предмета закупівлі повинні передбачати необхідність застосування заходів із захисту довкілля | | | **7** | Копія витягу з ЄДРПОУ/Статуту або інший документ з інформацією, яка підтверджує, що учасник не є юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь/Ісламської Республіки Іран; юридичною особою, утвореною та зареєстрованих відповідно до законодавства України, кінцевим бенефіціарним власником, членом або учасником (акціонером), що має частку в статутному капіталі 10 і більше відсотків (далі — активи), якої є Російська Федерація/Республіка Білорусь/Ісламська Республіка Іран, громадянин Російської Федерації/Республіки Білорусь/Ісламської Республіки Іран (крім тих, що проживають на території України на законних підставах), або юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь/Ісламської Республіки Іран, крім випадків коли активи в установленому законодавством порядку передані в управління Національному агентству з питань виявлення, розшуку та управління активами, одержаними від корупційних та інших злочинів; | |   *\* В разі, якщо Учасник відповідно до норм чинного Законодавства не зобов’язаний складати один або декілька з числа вказаних документів, такий Учасник надає інший документ фінансової, облікової та податкової звітності, що засвідчує фінансову спроможність Учасника та лист-роз’яснення в довільній формі,* *за власноручним підписом уповноваженої особи Учасника**та завірений печаткою (за наявності), в якому зазначає законодавчі підстави ненадання вищезазначених документів.*  \*\* *Якщо документи (матеріали та інформація) надані у формі електронного документа через електронну систему закупівель із накладенням кваліфікованого електронного підпису, то не вимагається засвідчувати ці документи печаткою та підписом уповноваженої особи.*  **Для фізичних осіб-підприємців**  2.1. Документи для підтвердження відповідності пропозиції учасника кваліфікаційним критеріям, закріплених ч. 2 ст. 16 Закону:   |  |  |  |  | | --- | --- | --- | --- | | **№ п/п** | **Кваліфікаційні критерії** | | **Документи, підтверджують відповідність Учасника кваліфікаційним критеріям** | | **2.1.1.** | Наявність працівників відповідної кваліфікації, які мають необхідні знання та досвід | | Лист в довільній формі, за власноручним підписом уповноваженої особи Учасника та завірений печаткою *(за наявності)*, в якому зазначається наступна інформація: Наявність працівників (працівника) відповідної кваліфікації, які мають необхідні знання та досвід. | | **2.1.2.** | Наявність документально підтвердженого досвіду виконання аналогічного договору | | Лист в довільній формі, за власноручним підписом уповноваженої особи Учасника та завірений печаткою *(за наявності)*, в якому зазначається наступна інформація: Наявність документально підтвердженого досвіду виконання аналогічного за предметом закупівлі договору (договорів).  Копія (скан-копія) аналогічного за предметом закупівлі договору (договорів) з додатками, специфікаціями, актами виконаних робіт (накладними). | | **2.1.3.** | Наявність в учасника процедури закупівлі обладнання, матеріально-технічної бази та технологій | Лист в довільній формі, за власноручним підписом уповноваженої особи Учасника та завірений печаткою *(за наявності)*, в якому зазначається наступна інформація: Наявність в учасника процедури закупівлі обладнання, матеріально-технічної бази та технологій. | |   2.2 Документи для фізичних осіб-підприємців на підтвердження відповідності пропозиції вимогам визначеним в пункті 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами):  Учасник процедури закупівлі подає довідку в довільній формі, що підтверджує відсутність підстави, передбаченої в [абзаці чотирнадцятому](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n411) пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами).  ***Для учасників: Інформація про відсутність підстав, визначених у пункті 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами), надається учасниками відповідно до вимог зазначених у відповідних електронних полях в електронній системі закупівель та в порядку визначеному електронною системою закупівель. Учасник процедури закупівлі, подаючи свою тендерну пропозицію, підтверджує відсутність підстав, передбачених пунктом 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами) шляхом заповнення відповідної інформації в електронній системі закупівель та/або завантаження відповідних документів у разі встановлення такої вимоги***   |  |  |  | | --- | --- | --- | | **№ п/п** | **Вимоги пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами)** | **Переможець процедури закупівлі на виконання вимоги пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами) повинен надати такі документи шляхом оприлюднення їх в електронній системі закупівель:** | | **2.1.** | Замовник має незаперечні докази того, що учасник процедури закупівлі пропонує, дає або погоджується дати прямо чи опосередковано будь-якій службовій (посадовій) особі замовника, іншого державного органу винагороду в будь-якій формі (пропозиція щодо наймання на роботу, цінна річ, послуга тощо) з метою вплинути на прийняття рішення щодо визначення переможця процедури закупівлі |  | | **2.2** | Відомості про юридичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, внесено до Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення |  | | **2.3** | Фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення корупційного правопорушення або правопорушення, пов’язаного з корупцією | Переможець процедури закупівлі подає довідку в довільній формі, що підтверджує відсутність підстави, передбаченої підпунктом 3 пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами). | | **2.4** | Суб’єкт господарювання (учасник процедури закупівлі) протягом останніх трьох років притягувався до відповідальності за порушення, передбачене [пунктом 4](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2210-14#n52) частини другої статті 6, [пунктом 1](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2210-14#n456) статті 50 Закону України “Про захист економічної конкуренції”, у вигляді вчинення антиконкурентних узгоджених дій, що стосуються спотворення результатів тендерів |  | | **2.5** | Фізична особа, яка є учасником процедури закупівлі, була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом та відмиванням коштів), судимість з якої не знято або не погашено в установленому законом порядку | Оригінал або електронний бланк (завірений власною печаткою), виданий уповноваженим органом з інформацією про те, що фізична особа, яка є учасником процедури закупівлі, була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом та відмиванням коштів), судимість з якої не знято або не погашено в установленому законом порядку. Документ повинен бути не більше тридцятиденної давнини відносно дати подання документа\*\* | | **2.6** | Тендерна пропозиція подана учасником процедури закупівлі, який є пов’язаною особою з іншими учасниками процедури закупівлі та/або з уповноваженою особою (особами), та/або з керівником замовника |  | | **2.7** | Учасник процедури закупівлі визнаний в установленому законом порядку банкрутом та стосовно нього відкрита ліквідаційна процедура |  | | **2.8** | У Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань відсутня інформація, передбачена [пунктом 9](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/755-15#n174) частини другої статті 9 Закону України “Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань” (крім нерезидентів) |  | | **2.9** | Юридична особа, яка є учасником процедури закупівлі (крім нерезидентів), не має антикорупційної програми чи уповноваженого з реалізації антикорупційної програми, якщо вартість закупівлі товару (товарів), послуги (послуг) або робіт дорівнює чи перевищує 20 млн. гривень (у тому числі за лотом) |  | | **2.10** | Учасник процедури закупівлі або кінцевий бенефіціарний власник, член або учасник (акціонер) юридичної особи - учасника процедури закупівлі є особою, до якої застосовано санкцію у вигляді заборони на здійснення у неї публічних закупівель товарів, робіт і послуг згідно із [Законом України](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1644-18) “Про санкції” |  | | **2.11** | Фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов’язаного з використанням дитячої праці чи будь-якими формами торгівлі людьми. | Переможець процедури закупівлі подає довідку в довільній формі, що підтверджує відсутність підстави, передбаченої пунктом 12 пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами) | | **2.12** | Учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю з цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків - протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору. | Переможець процедури закупівлі подає довідку в довільній формі, що підтверджує відсутність підстави, передбаченої в [абзаці чотирнадцятому](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n411) пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами). | | **Інші документи** | | | | **3** | Довідка, складена у довільній формі, за власноручним підписом уповноваженої особи Учасника та завірена печаткою *(за наявності)*яка містить наступні відомості:  а) реквізити (місцезнаходження, телефон, факс, телефон для контактів);  б) інформація про реквізити банківського рахунку, за якими буде здійснюватися оплата за договором в разі акцепту; | | | **4** | Лист Учасника про згоду на виправлення арифметичних помилок (у довільній формі) | | | **5** | Документи, що підтверджують повноваження посадової особи або представника учасника процедури закупівлі щодо підпису документів тендерної пропозиції (підтверджується випискою з протоколу засновників, наказом про призначення, довіреністю, дорученням або іншим документом, що підтверджує повноваження посадової особи учасника на підписання договорів) | | | **6** | Довідку в довільній формі, в якій зазначається інформація стосовно того, що технічні, якісні характеристики предмета закупівлі повинні передбачати необхідність застосування заходів із захисту довкілля | | | **7** | Копія паспорту або інший документ з інформацією, яка підтверджує, що учасник не є громадянином Російської Федерації/Республіки Білорусь/Ісламської Республіки Іран (крім тих, що проживають на території України на законних підставах) | |   *\* В разі, якщо Учасник відповідно до норм чинного Законодавства не зобов’язаний складати вказані документи, такий Учасник надає інший документ фінансової, облікової або податкової звітності, що засвідчує фінансову спроможність Учасника та лист-роз’яснення в довільній формі,* *за власноручним підписом уповноваженої особи Учасника завірений печаткою (за наявності) в якому зазначає законодавчі підстави ненадання вище зазначених документів.*  \*\* *Якщо документи (матеріали та інформація) надані у формі електронного документа через електронну систему закупівель із накладенням кваліфікованого електронного підпису, то не вимагається засвідчувати ці документи печаткою та підписом уповноваженої особи.*  *Примітки:*  *1. Учасники торгів нерезиденти для виконання вимог щодо подання документів згідно з цим додатком, подають у складі своєї пропозиції документи, передбачені законодавством країни за місцем реєстрації з перекладом їх на українську мову, завірені нотаріально.*  *2. Якщо Учасник звітує до органу статистики в електронному вигляді про це Учасником повинна бути надана довідка з копіями відповідних повідомлень та квитанцій, завіреними Учасником торгів.*  *3. Довідки, які надаються у складі тендерної пропозиції Учасника, що отримані від державних органів та інших установ, повинні бути діючими на день розкриття тендерних пропозицій Учасників.*  *У разі відсутності строку дії довідки, поданої Учасниками у складі тендерної пропозиції згідно з цією документацією, дата документа повинна становити строк в межах 30 календарних днів до дня розкриття тендерних пропозицій.*  *У разі перенесення дати розкриття, зазначені документи залишаються чинними, якщо вони були дійсними на дату розкриття зазначену у оголошенні про проведення торгів.*  *4. У разі, якщо документ, що вимагається вищезазначеним переліком не передбачений законодавством України, про це повинна бути надана довідка у довільній формі на окремому аркуші (аркушах) з посиланням на законодавство України.*  **\*\* *Переможець процедури закупівлі у строк, що не перевищує чотири дні з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, повинен надати замовнику шляхом оприлюднення в електронній системі закупівель документи, що підтверджують відсутність підстав, визначених***[***пунктами 3***](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1265)***,***[***5***](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1267)***,***[***6***](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1268)***і***[***12***](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1274)***та в***[***абзаці чотирнадцятому***](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n411) ***пункту 47 постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами). (за виключенням інформації, яка наявна у відкритих реєстрах).***  *У разі ненадання переможцем торгів документів відповідно до всіх вимог документації в зазначені строки замовник визначає наступну найбільш економічно вигідну пропозицію відповідно до частини 11 ст. 29 Закону.* |

***ДОДАТОК  2***

*до тендерної документації*

***Інформація про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі — технічні вимоги до предмета закупівлі***

***Закупівля пасивного мережевого обладнання до структурованої кабельної системи військової частини А7011 (м. Київ, вул. Квітки Цісик, 60, військове містечко №209) за ДК 021:2015:32420000-3 Мережеве обладнання» (Пасивне мережеве обладнання).***

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| Позиція | Найменування та технічна характеристика | Технічні вимоги | Одиниця вимірю-вання | Кіль-кість |
|
| **Монтажне обладнання СКC** | | | | |
| **Короб магістральний та аксесуари** | | | | |
| 1 | Кабельний канал з ПВХ білого кольору 40х40мм | Кабельний канал з ПВХ білого кольору, одного виробника, не підтримуючий горіння | м | **800** |
| 2 | Заглушка для коробу 40х40 | Заглушка для коробу 40х40, одного виробника | шт | **32** |
| 3 | Кут внутрішній коробу 40х40 | Кут внутрішній коробу 40х40, одного виробника | шт | **40** |
| 4 | Кут зовнішній коробу 40х40 | Кут зовнішній коробу 40х40, одного виробника | шт | **23** |
| 5 | Кут плоский коробу 40х40 | Кут плоский коробу 40х40, одного виробника | шт | **20** |
| 6 | Кабельний канал з ПВХ білого кольору 100х40мм | Кабельний канал з ПВХ білого кольору, одного виробника, не підтримуючий горіння | м | **150** |
| **Короб абонентський та аксесуари** | | | | |
| 7 | Кабельний канал з ПВХ білого кольору 40х20мм | Кабельний канал з ПВХ білого кольору, одного виробника, не підтримуючий горіння | м | **1450** |
| 8 | Заглушка для коробу 40x20 | Заглушка для коробу 40x20, одного виробника | шт | **110** |
| 9 | Кут внутрішній коробу 40x20 | Кут внутрішній коробу 40x20, одного виробника | шт | **65** |
| 10 | Кут зовнішній коробу 40x20 | Кут зовнішній коробу 40x20, одного виробника | шт | **45** |
| 11 | Кут плоский коробу 40x20 | Кут плоский коробу 40x20, одного виробника | шт | **171** |
| **Труби та аксесуари** | | | | |
| 12 | Труба ПВХ гофрована д.25 мм, з протяжкою | Труба ПВХ д.25мм, з протяжкою, колір світлий з кріпленням | м | **50** |
| 13 | Тримач двухкомпонентний, д.25мм | Тримач двухкомпонентний до труби ПВХ д.25мм, з протяжкою | шт | **100** |
| 14 | Металорукав оцинкований з протяжкою d14 (50м), light | Металорукав оцинкований з протяжкою d14 (50м), light з кріпленням | бухт | **2** |
| 15 | Кліпса для металорукава 18 мм двостороння | Кліпса для металорукава 18 мм двостороння до металорукава оцинкованого з протяжкою d14 (50м), light з кріпленням | шт. | **200** |
| **Пасивне обладнання СКС** | | | | |
| **Кабелі (симетрична звита пара)** | | | | |
| 16 | Кабель вита пара мідний категорії 6 | Кабель вита пара, мідний, UTP категорії 6 | км | **10,065** |
| 17 | Кабель вита пара мідний екранований категорії 5e | Кабель вита пара, мідний, екранований FTP категорії 5e | км | **0,915** |
| **Патч-панелі (симетрична звита пара)** | | | | |
| 18 | Патч-панель набірна FTP 24 порти | Патч-панель набірна FTP 24 порти | шт | **18** |
| 19 | Модуль RJ-45 Кат.6 UTP | Модуль RJ-45 Кат.6 UTP | шт | **290** |
| 20 | Модуль RJ-45 Кат.5e FTP | Модуль RJ-45 Кат.5e FTP | шт | **10** |
| **Розетки** | | | | |
| 21 | Лицьова панель на 2 порти RJ45, колір білий | Лицьова панель на 2 порти RJ45, колір білий | шт | **94** |
| 22 | Модуль RJ-45 Кат.6 UTP, Білий | Модуль RJ-45 Кат.6 UTP, Білий | шт | **263** |
| 23 | Підрозетник зовнішній | Підрозетник зовнішній | шт | **177** |
| 24 | Лицьова панель на 1 порт RJ45, колір білий | Лицьова панель на 1 порт RJ45, колір білий | шт | **83** |
| 25 | Модуль RJ-45 Кат.5e FTP, Білий | Модуль RJ-45 Кат.5e FTP, Білий | шт | **8** |
| **Оптичні Патч-панелі** | | | | |
| 26 | Панель Optic Universal Patch Panel 1U | Панель Optic Universal Patch Panel 1U | шт | **4** |
| 27 | Рамка Front Frame 24 SC(S)/24 LC(D) | Рамка Front Frame 24 SC(S)/24 LC(D) | шт | **4** |
| 28 | Сплайс-касета для 24 з'єднань, з кришкою | Сплайс-касета для 24 з'єднань, з кришкою | шт | **8** |
| 29 | Адаптер LC DUPLEX 9/125 OS2 | Адаптер LC DUPLEX 9/125 OS2 | шт | **36** |
| 30 | Пігтейл LC 9/125 1.5м | Пігтейл LC 9/125 1.5м | шт | **72** |
| 31 | Бокс оптичний, порожнiй | Бокс оптичний, порожнiй | шт | **3** |
| 32 | Гiльза Fiber Splice Protectors | Гiльза Fiber Splice Protectors | пак | **2** |
| **Кабелі (оптичні)** | | | | |
| 33 | Оптичний кабель для підвісу на опорах | Застосування: Для підвісу на опори Кількість оптичних волокон: 8 Діапазон робочої температури: -40 ° С - +60 ° С Допустиме навантаження, що розтягує: 2,7 кН | км | **0,800** |
| 34 | Оптичний кабель для прокладки в каналізації та в середині приміщень | Застосування: для прокладки в каналізації та в середині приміщень Кількість оптичних волокон: 12 | км | **0,100** |
| **Патч - корди** | | | | |
| 35 | Патч-корд Кат.6 UTP LSZH 1м | Патч-корд Кат.6 UTP LSZH 1м | шт | **263** |
| 36 | Патч-корд Кат.6 UTP LSZH 3м | Патч-корд Кат.6 UTP LSZH 3м | шт | **263** |
| 37 | Патч-корд Кат.5e FTP 1м | Патч-корд Кат.5e FTP 1м | шт | **8** |
| 38 | Патч-корд Кат.5e FTP 3м | Патч-корд Кат.5e FTP 3м | шт | **8** |
| 39 | Патч-корд LC-LC 9/125 DUPLEX, 3 м. | Патч-корд LC-LC 9/125 DUPLEX, 3 м. | шт | **36** |
| **Корпусне обладнання** | | | | |
| **Телекомунікаційні шафи** | | | | |
| 40 | Шафа настінна 18U | Навантаження - 120 кг., колір - світлий, кількість юнітів - 18, глибина - 580 | шт | **6** |
| 41 | Шафа підлогова 42U | Навантаження: 700 кг:  Глибина обладнання: 1055 мм. Матеріал: метал. Колір: світлий. Стандарт: "19". Висота, 42 U: Ширина, мм 600. | шт | **1** |
| **Аксесуари до шаф** | | | | |
| 42 | Блок розеток (8xSchuko), вимикач, 1U, вилка Schuko , кабель 2м | Блок розеток (8xSchuko), вимикач, 1U, вилка Schuko , кабель 2м | шт | **8** |
| 43 | Комплект заземлення шафи | Комплект заземлення шафи | шт | **7** |
| 44 | Блок вентиляторний на 3 вентилятора | Блок вентиляторний на 3 вентилятора | шт | **1** |
| 45 | Вентилятор 120 мм (D), з кабелем живлення | Вентилятор 120 мм (D), з кабелем живлення | шт | **12** |
| 46 | Саморіз по металу 4,8/13 с полукругл.гол. РН цб  (для вентиляторів) | Саморіз по металу 4,8/13 с полукругл.гол. РН цб (для вентиляторів) | шт | **48** |
| 47 | Решітка з фільтром для вентилятора 120х120 | Решітка з фільтром для вентилятора 120х121 | шт | **12** |
| 48 | Термостат з монтажним комплектом | Термостат з монтажним комплектом | шт | **7** |
| 49 | Кабельний органайзер 1U з кришкою | Кабельний органайзер 1U з кришкою | шт | **35** |
| 50 | Набір кріплення М6 (гвинт, шайба, гайка) | Набір кріплення М6 (гвинт, шайба, гайка) | к-т | **250** |
| **Підключення шаф до системи електроживлення** | | | | |
| 51 | Кабель ВВГнг 3х2,5 | Кабель ВВГнг 3х2,6 | м | **250** |
| 52 | Розетка зовнішня з заземленням подвійна 16 А 250 В IP44 | Розетка зовнішня з заземленням подвійна 16 А 250 В IP45 | шт | **8** |
| 53 | Щиток пластиковий на 8 модулів зовнішній | Щиток пластиковий на 8 модулів зовнішній | шт | **7** |
| 54 | Шина нульова на DIN-рейку в ізольованому корпусі | Шина нульова на DIN-рейку в ізольованому корпусі | шт | **7** |
| 55 | Шина ізольована на DIN-рейку для заземлення | Шина ізольована на DIN-рейку для заземлення | шт | **7** |
| 56 | автоматичний вимикач 1Р, 16А, Х-КА "С" | автоматичний вимикач 1Р, 16А, Х-КА "С" | шт | **8** |
| 57 | Автоматичний вимикач 1Р, 20А, Х-КА "С" | Автоматичний вимикач 1Р, 20А, Х-КА "С" | шт | **8** |
| **Підключення шаф та кабельних каналів до системи заземлення** | | | | |
| 58 | Провід силовий багатожильний ПВ3 1х16,0 мідь жовто зелений | Провід силовий багатожильний ПВ3 1х16,0 мідь жовто зелений | км | **0,220** |
| 59 | Наконечники без ізоляції мідні луджені SC-16-8 | Наконечники без ізоляції мідні луджені SC-16-9 | шт | **14** |
| **Підключення примусової вентиляції в шафах** | | | | |
| 60 | Провід ШВВП 2×1,5 | Провід ШВВП 2×1,6 | м | **21** |
| 61 | Вилка побутова без з/к,10А біла | Вилка побутова без з/к,10А біла | шт | **7** |
| **Витратні матеріали** | | | | |
| 62 | Ізострічка 0,13мм\*19мм/20м біла | Ізострічка: 0,13мм\*19мм/20м, біла | шт | **12** |
| 63 | Дюбель e.metiz.dowel.92.U1.06.40, c ударним шурупом М6х40 поліпропілен, потай 100 шт | Дюбель e.metiz.dowel.92.U1.06.40, c ударним шурупом М6х40 поліпропілен, потай 100 шт | шт | **4600** |
| 64 | Хомут нейлоновий 3\*150 білий | Хомут нейлоновий 3\*150 білий | уп. | **20** |
| 65 | Настінний гак e.wall.hook.pro.16.18 | Настінний гак e.wall.hook.pro.16.19 | шт | **50** |
| 66 | Анкерний ізольований затискач e.i.clamp.pro.la.1.s4 | Анкерний ізольований затискач e.i.clamp.pro.la.1.s5 | шт | **30** |
| 67 | REDIBOLT-B Анкер 10х90/М8/45 болт цж | REDIBOLT-B Анкер 10х90/М8/45 болт цж | шт | **106** |
|  |  |  |  |  |
| **Арматура та матеріли для організації кабельних трас** | | | | |
| 68 | Підтримуючий зажим для підвісного оптичного кабеля | Підтримуючий зажим для підвісного оптичного кабеля | шт | 20 |
| 69 | Сталева бандажна стрічка 19х0,75мм, 50м | Сталева бандажна стрічка 19х0,75мм, 50м | бухт | **2** |
| 70 | Cталева скрепа 100 шт | Cталева скрепа 100 шт | к-т | **1** |
| 71 | Кріплення KMA | Кріплення KMA | к-т | **10** |

Інформація про відповідність запропонованого предмету закупівлі вимогам тендерної документації повинна бути підтверджена у складі пропозиції: копіями сертифікатів та/або декларації виробника та/або посвідчення про якість та/або інших документів, що підтверджують якість предмету закупівлі.

Товар повинен надходити згідно поданих заявок і відповідати вимогам державних стандартів, а також іншій нормативно-технічній документації. Товар має супроводжуватися документами (накладними, документами, які засвідчують якість та безпеку).

Учасник гарантує, що Товар не обтяжений ніякими зобов'язаннями перед третіми особами (в тому числі не є об'єктом застави) і по відношенню до нього не існує інших обставин, що обмежують можливість його придбання та використання Замовником.

У цій тендерній документації всі посилання на конкретні марку чи виробника або на конкретний процес, що характеризує продукт чи послугу певного суб’єкта господарювання, чи на торгові марки, патенти, типи або конкретне місце походження чи спосіб виробництва вживаються у значенні «…«або еквівалент».

**ДОДАТОК 3**

*до тендерної документації*

**ДОГОВІР №\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_**

**про закупівлю товарів за державні кошти**

м. Київ «\_\_\_» \_\_\_\_\_\_\_ 2024 р.

**Військова частина А7011**, в особі командира **ПАСІКОВА Дмитра Олександровича**, який діє на підставі Положення, з однієї сторони (далі – Замовник) та \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, в особі керівника \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, який діє на підставі \_\_\_\_\_\_\_\_\_ (далі – Постачальник), з іншої сторони, разом - Сторони, керуючись вимогами законодавства України, Особливостями здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України «Про публічні закупівлі», на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування, затверджених постановою Кабінету Міністрів України від 12.10.2022 №1178 (зі змінами та доповненнями) дійшли спільної згоди укласти даний договір про закупівлю товарів, далі – Договір, про наступне:

**І. ПРЕДМЕТ ДОГОВОРУ**

1.1. Постачальник зобов'язується у 2024 році поставити Замовникові товар – \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ ***Закупівля пасивного мережевого обладнання до структурованої кабельної системи військової частини А7011 (м. Київ, вул. Квітки Цісик,60, військове містечко №209) (ДК 021:2015:  «32420000-3 Мережеве обладнання» (Пасивне мережеве обладнання),*** зазначені в Специфікації (Додатку №1), а Замовник – прийняти і оплатити такі товари.

1.2. Обсяги закупівлі товарів (робіт або послуг) можуть бути зменшені залежно від реального фінансування видатків.

**ІІ. ЯКІСТЬ ТОВАРІВ, РОБІТ ЧИ ПОСЛУГ**

2.1. Постачальник повинен передати (поставити) Замовнику Товар, якість якого відповідає вимогам державних стандартів України або технічним умовам, що діють на території України та підтверджуватись сертифікатом відповідності (якості).

2.2. Приймання-передача Товару по кількості проводиться відповідно до первинних документів: видаткової накладної Товару, по якості відповідно до документів, які підтверджують його якість. Товар вважається поставленим:

– відповідно до видаткової накладної.

**IІІ. ЦІНА ДОГОВОРУ**

3.1. Ціна цього Договору становить \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ грн (\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_) з ПДВ.

3.2. Продавець є платником \_\_\_\_\_ податку, \_\_ група, ставка \_\_ % та не є (або є) платником ПДВ, а отже ціна вказується без урахування податку на додану вартість

3.3. Ціна цього Договору дорівнює ціні пропозиції Постачальника та не повинна змінюватись після його підписання до виконання зобов’язань сторонами в повному обсязі, крім випадку зменшення обсягів закупівлі, зокрема з урахуванням фактичного обсягу видатків Замовника та узгодженого зменшення сторонами договору ціни договору про закупівлю, та зміни ціни за одиницю товару у разі коливання ціни такого товару на ринку за умови, що зазначена зміна не призведе до збільшення суми, визначеної в договорі за взаємною згодою Сторін із письмовим оповіщенням.

**ІV. ПОРЯДОК ЗДІЙСНЕННЯ ОПЛАТИ**

4.1. Розрахунки проводяться шляхом: оплати Замовником після пред'явлення Постачальником рахунка та видаткової накладної на оплату товару (далі – рахунок).

4.2. Оплата за поставлений товар здійснюються **протягом 30 календарних днів з дня його отриманн**я. Днем отримання товару вважається день підписання сторонами або їх уповноваженими представниками видаткової накладної.

4.3. У випадку затримки оплати поставленого товару Замовником, як бюджетної державної установи (відсутність фінансування, затримки перерахунків з державного казначейства), Замовник має право провести оплату поставленого Постачальником товару на протязі 3 (трьох) банківських днів з дня надходження коштів на свій рахунок.

**V. ПОСТАВКА ТОВАРІВ (НАДАННЯ ПОСЛУГ АБО ВИКОНАННЯ РОБІТ)**

5.1. Строк (термін) поставки (передачі) товарів: З моменту укладення договору по \_\_\_\_\_\_ 2024 р.

5.2. Місце поставки (передачі) товарів: 04075, Україна, м. Київ, вул. Квітки Цісик,60.

**VI. ПРАВА ТА ОБОВ'ЯЗКИ СТОРІН**

**6.1. Замовник зобов'язаний:**

6.1.1. Своєчасно та в повному обсязі сплачувати за поставлені товари (надані послуги або виконані роботи);

6.1.2. Приймати поставлені товари згідно з видатковими, товаро-транспортними накладними.

6.1.3. Належно виконувати умови цього договору.

**6.2. Замовник має право:**

6.2.1. Достроково в односторонньому порядку розірвати цей Договір у разі невиконання зобов'язань Учасником або з інших причин які не дозволяють виконати зобов’язання;

6.2.2. Контролювати поставку товарів (виконання робіт або надання послуг) у строки, встановлені цим Договором;

6.2.3. В односторонньому порядку зменшувати обсяг закупівлі товарів (виконання робіт або надання послуг) та загальну вартість цього Договору залежно від реального фінансування видатків. У такому разі Сторони вносять відповідні зміни до цього Договору;

6.2.4. Повернути рахунок Постачальнику без здійснення оплати в разі неналежного оформлення документів, зазначених у пункті 2.2 розділу II цього Договору.

**6.3. Постачальник зобов'язаний:**

6.3.1. Забезпечити поставку товарів у строки, встановлені цим Договором;

6.3.2. Забезпечити поставку товарів, якість яких відповідає умовам, установленим розділом II цього Договору;

6.3.3. Надати Замовнику впродовж 5-ти робочих днів, з моменту замовлення продукції, рахунок-фактуру на оплату замовленої продукції.

6.3.4. При передачі продукції надати Замовнику оформлені належним чином первинні документи – видаткову накладну.

6.3.5. Належно виконувати умови цього договору.

**6.4. Постачальник має право:**

6.4.1. Своєчасно та в повному обсязі отримувати плату за поставлені товари.

6.4.2. На дострокову поставку товарів за письмовим погодженням Замовника.

6.4.3. Відмовити в поставці наступної партії Товару за умови наявності заборгованості Замовника за раніше поставлений Товар та при наявності неврегульованих спорів та питань.

**VII. ВІДПОВІДАЛЬНІСТЬ СТОРІН**

7.1. У разі невиконання або неналежного виконання своїх зобов’язань за Договором Сторони несуть відповідальність, передбачену чинним законодавством України та Договором.

7.2. За порушення строків поставки Продукції з Постачальника стягується пеня у розмірі 0,1 відсотка вартості невчасно поставленої Продукції за кожний день прострочення, а за прострочення понад тридцять днів додатково стягується штраф у розмірі семи відсотків вказаної вартості.

7.3. Сплата пені/штрафу не звільняє Постачальника від виконання зобов’язань за Договором.

7.4. За невиконання (неналежне виконання) умов договору, у тому числі відмову від виконання договору Постачальник сплачує Замовнику штраф у розмірі 20 відсотків від ціни договору.

7.5. Постачальник несе відповідальність за якість поставленої продукції. В разі передачі Постачальником Замовнику неякісної (некомплектної) продукції, Постачальник сплачує штраф у розмірі 20 відсотків від вартості неякісної (некомплектної) Продукції.

7.6. У разі порушення Постачальником вимог цього Договору та чинного законодавства України, які призвели до невизнання (не підтвердження) органами Державної податкової служби України (далі – органи ДПС) податків та/або витрат Замовника, Постачальник сплачує Замовнику штраф у розмірі 20‑ти відсотків від вартості виконаних послуг, але не менше ніж розмір невизнаних (не підтверджених) органами ДПС податків та/або витрат Замовника.

7.7. У разі визнання цього Договору нікчемним за ініціативи органів Державної податкової служби або інших контролюючих органів виключно із вини Постачальника (в результаті співпраці з контрагентами, які мають сумнівну репутацію, такими, що визнані або знаходяться на стадії банкрутства, щодо яких відкриті кримінальні справи тощо), останній сплачує штраф Замовнику у розмірі 20‑ти відсотків від суми невизнаних (не підтверджених) у Замовника витрат, які прямо пов’язані із зазначеними в цьому пункті порушеннями.

7.8 Замовник відповідно до абзацу 2 ч. 1 ст. 614 ЦКУ не несе відповідальності за відсутність замовленого фінансування та не проведення платежів органами Державної казначейської служби України, якщо ним були вчинені всі необхідні заходи для здійснення виконання зобов’язань по Договору.

**VIII. ОБСТАВИНИ НЕПЕРЕБОРНОЇ СИЛИ**

8.1. Сторони звільняються від відповідальності за невиконання або неналежне виконання зобов'язань за цим Договором у разі виникнення обставин непереборної сили, які не існували під час укладання Договору та виникли поза волею Сторін (аварія, катастрофа, стихійне лихо, епідемія, епізоотія, війна тощо).

8.2. Сторона, що не може виконувати зобов'язання за цим Договором унаслідок дії обставин непереборної сили, повинна не пізніше ніж протягом п’яти днів з моменту їх виникнення повідомити про це іншу Сторону у письмовій формі.

8.3. У разі коли строк дії обставин непереборної сили продовжується більше ніж 30 днів, кожна із Сторін в установленому порядку має право розірвати цей Договір. У разі попередньої оплати Постачальник повертає Замовнику кошти протягом трьох днів з дня розірвання цього Договору.

**ІX. ІНШІ УМОВИ**

9.1 . Істотні умови договору про закупівлю не можуть змінюватися після його підписання до виконання зобов’язань сторонами в повному обсязі, крім випадків, передбачених ст. 41 ЗУ «Про публічні закупівлі»:

- зменшення обсягів закупівлі, зокрема з урахуванням фактичного обсягу видатків Покупця;

- зміни ціни за одиницю Продукції у разі коливання ціни такої Продукції на ринку за умови, що зазначена зміна не призведе до збільшення суми, визначеної в цьому Договорі;

- покращення якості Продукції за умови, що таке покращення не призведе до збільшення суми, визначеної у Договорі;

- продовження строку дії Договору та виконання зобов'язань щодо передачі Продукції, у разі виникнення документально підтверджених об'єктивних обставин, що спричинили таке продовження, у тому числі форс-мажорних обставин, затримки фінансування витрат Покупця за умови, що такі зміни не призведуть до збільшення суми, визначеної у цьому Договорі;

- узгодженої зміни ціни в бік зменшення (без зміни кількості (обсягу) та якості Продукції;

- зміни ціни у зв’язку із зміною ставок податків і зборів пропорційно до змін таких ставок.

**Х. ГАРАНТІЇ ЯКОСТІ ТОВАРІВ**

10.1. Гарантійний строк та умови гарантійної підтримки на Товари, що поставляються, вказуються в супровідній документації, яка додається до кожної одиниці Товару у відповідності до умов Договору. Гарантійний термін – 12 місяців з моменту поставки Товару.

10.2. Постачальник гарантує якість Товарів у цілому. Гарантійний строк на комплектуючі вироби і складові частини вважається рівним гарантійному строку на основний виріб, якщо інше не передбачено стандартами (технічними умовами) на основний виріб.

10.3. Постачальник гарантує, що Товари, які поставляються за Договором, не порушують права третіх осіб, в тому числі, але не обмежуючись ними, права на інтелектуальну власність в формі патентів, знаків для товарів та послуг, промислових зразків або авторських прав, а також не можуть нанести будь – якої шкоди Замовнику та/або третім особам.

10.4. Постачальник відповідає за недоліки Товару, в тому разі, якщо вони не виникли після його передання Замовнику внаслідок порушення Замовником правил користування та/чи зберігання Товару, дій третіх осіб, випадку або непереборної сили. Якщо в Товарі буде виявлено недолік/істотний недолік. Постачальник зобов’язаний здійснити ремонт Товару протягом дванадцяти календарних днів з моменту передачі Товару на ремонт чи здійснити заміну такого Товару протягом п’яти календарних днів з дати пред’явлення відповідної вимоги Замовником. Поряд з обов’язками Постачальника щодо Товару гарантійна підтримка Товарів також здійснюється через мережу уповноважених сервісних центрів виробників Товарів, що постачаються згідно Договору. Постачальник надає Замовнику інформацію про місце знаходження цих сервісних центрів (така інформація повинна бути викладена українською мовою).

10.5. Гарантійний строк починає перебіг з моменту фактичної передачі Товару Замовником.

10.6. Якщо на Товари не встановлений гарантійний строк, строк служби, або строк (термін) придатності, Замовник має право пред’явити вимоги, пов’язані з неналежною якістю Товарі, впродовж двох років з дати фактичного отримання Замовником відповідного Товару.

10.7. Якщо на Товари встановлено гарантійний строк, строк служби, та/або строк (термін) придатності, Замовник має право пред’явити Постачальнику вимоги про безоплатне усунення дефектів, а якщо неможливо усунути дефекти, то про заміну або про відшкодування вартості Товарів неналежної якості протягом гарантійного строку, строку служби та/або строку (терміну) придатності Товарів.

10.8. Гарантія якості Товарів забезпечується Постачальником згідно з положеннями нормативних та законодавчих актів України, які розповсюджують свою дію на Товари.

10.9. Постачальник гарантує, що ним самим, або сервісним центром, на підставі договору з ним, будуть надаватись послуги по ремонту Товару, а також забезпечення запасними частинами Товарів на гарантії протягом дії гарантії.

10.10. У випадку наявності підстав для повернення Товарів Постачальнику, Замовник направляє Постачальнику письмове повідомлення про повернення Товарів. Постачальник (у разі наявності вини Постачальника, неякісності Товару) протягом 5 (п’яти) робочих днів з дати отримання відповідного повідомлення від Замовника зобов’язаний за власний кошт вивезти такий Товар з території Замовника. Повернення товару здійснюватиметься за ціною, за якою було поставлено Товар. У випадку якщо Замовник здійснив оплату Товару, який повертається, Постачальник зобов’язаний відшкодувати Замовнику вартість Товарів, які повертаються, протягом 10 (десяти) банківських днів здати отримання від Замовника повідомлення про повернення Товарів.

**XІ. ВИРІШЕННЯ СПОРІВ**

11.1. У випадку виникнення спорів або розбіжностей Сторони зобов'язуються вирішувати їх шляхом взаємних переговорів та консультацій.

11.2. У разі недосягнення Сторонами згоди спори (розбіжності) вирішуються у судовому порядку.

**XІI. АНТИКОРУПЦІЙНІ ЗАСТЕРЕЖЕННЯ.**

12.1. Сторони даного Договору зобов’язуються дотримуватися і забезпечити дотримання вимог антикорупційного законодавства їх учасниками (засновниками), керівниками та іншими працівниками, а також особами, які діють від їх імені. Порушення однією із Сторін будь-якої із вимог антикорупційного законодавства розцінюється як істотне порушення даного Договору, що надає право іншій Стороні на дострокове розірвання цього Договору, шляхом надсилання письмового повідомлення.

12.2. Сторони гарантують, що не пропонували і не пропонуватимуть винагороду, подарунок або будь-яку іншу перевагу, пільгу чи винагороду за спрощення формальностей у зв’язку з виконанням цього Договору щодо наявності або виникнення потенційного або реального конфлікту інтересів та/або зв’язків із політичними партіями, громадськими організаціями чи особами, уповноваженими на виконання функцій держави або місцевого самоврядування.

12.3. Сторони (кожна окремо) можуть призупинити дію даного Договору чи виконання своїх зобов’язань на підставі письмової рекомендації Уповноваженого із запобігання корупції про факт порушення антикорупційного законодавства іншою Стороною, про що інша Сторона письмово повідомляється не пізніше наступного робочого дня за днем прийняття такого рішення.

**XІIІ. СТРОК ДІЇ ДОГОВОРУ**

13.1. Цей Договір набирає чинності з дати підписання договору та діє **до 31.12.2024р.**

13.2. Цей Договір укладається і підписується у двох примірниках, що мають однакову юридичну силу.

**XIV. ДОДАТКИ ДО ДОГОВОРУ**

14.1 Невід'ємною частиною цього Договору є: Додаток №1 Специфікація

**XV. МІСЦЕЗНАХОДЖЕННЯ ТА БАНКІВСЬКІ РЕКВІЗИТИ СТОРІН**

Військова частина А7011

04075, м. Київ, вул. Квітки Цісик, 60

р/р UA698201720343130001000004340

в ДКСУ у м. Києві МФО 820172

Код ЄДРПОУ 07770190

Командир військової частини А7011

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_Дмитро ПАСІКОВ

«\_\_\_» \_\_\_\_\_\_\_\_\_ 2024 року

Додаток №1

до Договору про закупівлю №\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

**від “\_\_\_” \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ 20\_\_р.**

**СПЕЦИФІКАЦІЯ**

до Договору про закупівлю №\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ від “\_\_\_” \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_20\_\_\_р.

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **№** | **Найменування товару** | **Одиниця виміру** | **Кіль-кість** | **Ціна за одиницю, грн., з ПДВ** | **Загальна вартість, грн., з ПДВ** |
| 1. |  |  |  |  |  |
| **ПДВ** | | | | |  |
| **Вартість з ПДВ** | | | | |  |

Всього:***\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_грн. з ПДВ***

**ПОКУПЕЦЬ: ПОСТАЧАЛЬНИК:**

Військова частина А7011

04075, м. Київ, вул. Квітки Цісик, 60

р/р UA698201720343130001000004340

в ДКСУ у м. Києві МФО 820172

Код ЄДРПОУ 07770190

Командир військової частини А7011

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_Дмитро ПАСІКОВ

«\_\_\_» \_\_\_\_\_\_\_\_\_ 2024 року